
SPRAWOZDANIE Z PRACY KOMISJI BUDŻETU I ROZWOJU ZA LUTY 2021r. 

Komisja spotykała się dwukrotnie. 

I. Posiedzenie – 16 lutego 2021r.  wspólnie z Komisją Infrastruktury i Zagospodarowania 

Przestrzennego oraz Komisją Oświaty, Kultury i Sportu    z porządkiem - 

1.Polityka przestrzenna gminy – wpływ na rozwój gminy, kierunki inwestycji. Szczegółowy 

zakres tematyczny obejmował: 

- analizę aktualizacji studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy,                                                                                                                                                                 

- analizę miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego wraz z ilością obszarów 

przeznaczonych pod budownictwo mieszkaniowe i przemysłowe,     

- wpływ planowania przestrzennego na: demografię, inwestycje oświatowe, społeczne,, 

infrastrukturę techniczną i drogową,                                                                                

- dochody i wydatki  gminy. 

Informację  w powyższym zakresie przedstawiał Burmistrz, z-ca Burmistrza i kierownik 

Wydziału Planowania Przestrzennego. 

W 2021/22 stoimy przed wezwaniem opracowania strategicznych dokumentów 

planistycznych określających kierunki rozwoju naszej gminy nie tylko na okres  kadencji tej 

Rady do 2023r. ale o większym horyzoncie czasowym. 

Te dokumenty to: Strategia Rozwoju Gminy, Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy oraz Wieloletni Plan Inwestycyjny.  

W dyskusji radni podnosili tematy:                                                                                                          

- kosztów ponoszonych przez gminę związanych budownictwem mieszkaniowym                               

- lokalizacji  zakładów przemysłowych w strefach niepowodujących uciążliwość dla 

mieszkańców, 

- opracowania strategii, Burmistrz poinformował, że strategia będzie opracowana  zgodnie z 

nowymi regulacjami prawnymi, 

-  problem demografii, jakie są docelowe granice ilości mieszkańców gminy przy zapewnieniu 

ładu przestrzennego i wysokich standardów  dla mieszkańców. 

Przesłane materiały przez Burmistrza stanowią załącznik do sprawozdania. 

 

II. Posiedzenie komisji 23 lutego 2021r. z następującym porządkiem 

1.Informacja z realizacji zadań inwestycyjnych - materiał  stanowi załącznik do 

sprawozdania 

2.Opiniowanie projektów uchwał  w sprawie:                                                                                                           

-  zmian w budżecie na 2021r  - opinia pozytywna                                                                                       



- zmiany uchwały  Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2037  -pozytywna                                    

- przedłużenia terminu na wniesienie opłaty z zezwoleń alkoholowych… - pozytywna                

- zmiany wzoru deklaracji o wysokości opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

pozytywna,                                                                                                                                                  

- udzielenia  pomocy finansowej dla Województwa Dolnośląskiego -droga Romnów -Skałka – 

pozytywna,                                                                                                                                                        

- udzielenia pomocy Województwu Dolnośląskiemu -dodatkowe połączenia kolejowe – 

pozytywna,                                                                                                                                                    

-udzielenia pomocy finansowej Gminie Wrocław – pozytywna. 

 

3.Sprawy różne, wolne wnioski    

 Komisja rozpatrzyła  wniosek radnego Jerzego Osińskiego, który dotyczył zastrzeżeń radnych 

do warunków  na jakich została zawarta  umowa z Dyrektorem GOSiK. 

Uzasadnienie  do wniosku przedstawił  radny Jerzy Osiński.  

Burmistrz przedstawił  ustnie swoje stanowisko w sprawie tej umowy, Pani Wi-ce Burmistrz 

również przedstawiła działania podejmowane przez nową Panią Dyrektor. 

Radni podnosili w dyskusji zagadnienia dot.: 

- trybu powołania bez konkursowego dyrektora, pomimo zapewnień o trybie konkursowym, 

- warunki określone w umowie o 36 miesięcznym okresie wypowiedzenia, 

- aktualnej sytuacji w GOKiS, 

- nieuprawnionej ingerencji Burmistrza i  Pani Wi-ce Burmistrz w działalność i politykę 

kadrową, 

W głosowaniu większością głosów tj. 5 -za, 3 – przeciw, 1 – wstrzymujący komisja wniosek 

przyjęła. 

Wniosek zawierał również upoważnienie dla Przewodniczącego Komisji BiR do pisemnego 

zawiadomienia Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych przy RIO we Wrocławiu o 

ujawnionych okolicznościach, wskazujących  na naruszenie dyscypliny finansów publicznych. 

Wniosek stanowi załącznik do  sprawozdania. 

 

       Przewodniczący Komisji 

       Jarosław Wojciechowski 

    


